
Z6pis e. 12 ze schrize Zastupitelstva obce Sudice

konan6 dne 9. prosince 2024

Datum konini: 9. prosince 2024

Hodina kon6ni: 18:00 hod.

Misto konSni: obecnf 0iad Sudice

Piitomni: lng. Dodkalovd Olga, Roupa Josef, lng. Lepka Martin, Stan6k

Tom65, Dokoupil Pavel, lng. Kov6i Martin, Ing. Hrdi Miroslav

Nepiitomni: lng. Bolelouckli Petr, Vond6lovS Kl6ra

Starostka obce lng. Olga Dockalovd zahi4ila 12. zased{ni Zastupitelstva obce Sudice

v 18:00 hodin. Uvodem piivitala v5echny piitomn6 a konstatovala, Ze je piitomna

nadpolovidni vdt5ina zastupitel[r, tud[Z je zastupitelstvo usn65enischopn6.

Zapisovatelem byl navrZen lng. Miroslav Hrdf a ov6iovateli Josef Roupa a lng. Martin

Kov6i. N6sledn6 piednesla navrleny program 12. sch0ze zastupitelstva.

1. Program 12. schtizeZO

NavrZenf program:

1. Uvod: (zahAjenl, urdenl ov6iovatel0 zdpisu a zapisovatele,

schv6!enI programu)

2. Stiednddobf vfhled rozpodtu na roky 2025-2028
3. Rozpocet na rok 2025
4. Obecnd z1vaznd vyhlS5ka

5. lnventarizace majetku obce - piikaz starostky
6. Poskytnutl individu6lnl dotace SDH Sudice
7. Poskytnuti individuSlni dotace TJ Sokol Sudice Il.
8. Smlouva o piisp6vku na financov5ni soci6lnich sluZeb

9. Pachtovnl smlouva k pozemku p.c. 449t45
10. Smlouva o ziizeni sluZebnosti mezi obci Sudice a Cetin a.s.

11. Organizadni z1leZitosti obce
12. ZAvdr

Nivrh na usneseni d.01/1212024

,,Zastupitelstvo obce schvaluje program 12. zasedilni ZO a ov6iovatelem zipisu
pana Josefa Roupu a lng. Martina Koviie."

Pro: DodkalovS, Roupa, Lepka, Hrdf, Dokoupil, Stan6k
Proti: -
Zdrlel se: KovAi

NavrZen6 usneseni bylo schvileno.



Bod c.2: Stiedn6dobi vf hled rozpoctu obce na roky 2025 - 2028

lnformace k navrhovan6mu stiedn6dob6mu vfhledu rozpodtu piednesl zastupitel

lng. Martin Lepka.

Stiedn6dobli vfhled rozpodtu je upraven v z6kon6 e.25012000 Sb., o rozpodtovlich
pravidlech uzemnlch rozpodtfr, ve zn6nI pozddj5ich piedpisfr. Je n6strojem obce, ktery7

slouZi pro stiedn6dobe finandni pl6nov6ni rozvoje jejiho hospodaien[. Sestavuje se na

z6klad6 uzavienlich smluvnich vztahfi a piijatiich zAvazktt zpravidla na 2 a2 5 lel
ndsledujicich po roce, na kteni se sestavuje rodn[ rozpodet. Stiednddobli vlihled

rozpodtu obsahuje souhrnn6 zdkladni 0daje o piijmech a vfdajich, o dlouhodobfch
z6vazcich a pohled6vk6ch, o finandnich zdrojich a potieb5ch dlouhodob6

realizovanfch zdm6rfl.

Vzhledem k tomu, Ze obec nemd v soudasne dob6 26dne zAvazky a nelze urdit piesn6

terminy realizaci investidnich akci, stiedn6dobf vfhled rozpodtu se skl6d5 pouze

zformAlniho piedpokladu piijmfr a vfdaj0. V piipad6 potieby bude stiedn6dobf vfhled

rozpodtu aktualizovdn.

Ndvrh stiedn6dobeho vyihledu rozpodtu obce Sudice na obdobi 2025 - 2028 byl
zveiejndn na 0iednich desk6ch od 22.11.2024. V5ichni zastupitel6 se s n1m mohli

sezn6mit s dostatednlim piedstihem. Do dne5niho dne nebyla uplatndna 26dna
piipominka k tomuto n6vrhu.

N6vrh na usneseni d. 02/1212024

,,Zastupitelstvo obce schvaluje stiedn6dobf vfhled rozpodtu obce na roky 2025

-2028 dle piedloZen6ho n6vrhu."

Starostka zahdjila rozpravu k tomuto bodu a vyzvala piitomn6 zastupitele, zdali mA

n6kdo n6co k dopln6ni ci jinf pozmdfiovac[ n6vrh. ZAdne doplndni a ani jinli ndvrh

vznesen nebyl. Starostka nechala o piednesen6m nSvrhu usneseni hlasovat.

Pro: DodkalovS, Roupa, Lepka, Hrd1i, Dokoupil, Stan6k, Kov6i
Proti: -
ZdrZel se: -

NavrZen6 usneseni bylo schv6leno.

Bod c.3: Projedn6ni a schv6leni rozpodtu obce na rok 2025

a) Schvileni zapracovini finandnich prostiedk0 z let minulfch do rozpodtu obce
na rok 2025

lnformace k projedn6van6mu bodu piednesl zastupitel lng. Martin Lepka.

Pied projedn6nim a hlasov6nim o schvSleni i6dn6ho rozpodtu na rok2024je nutn6,

aby zastupitelstvo obce schvAlilo zapracov6ni finandnich prostiedkfi z let minulfch do

iSdneho rozpodtu navrZen6ho na rok 2025. Z&statek finandnich prostiedkfr za rok
2024 podle soudasn6ho stavu a pohybech na fctu lze na konci roku2024 piedpokl6dat

ve vyi5i meziT - 8 miliony korun. K31.10.2024 to bylo 8601 910,-K6. Dal5f finandnl
prostiedky obce jsou deponovSny na dvou termlnovanlich vkladech u KB a to 2 x 3
miliony. Za lofiskf rok n6m tyto vklady vyd6laly celkem 210.000,-K6.



Vzhledem k tomu, Ze piesnou c6stku zr}statku na 0dtu na k 31 .12.2024 v soudasn6
dobe nelze stanovit, je navrZeno zapracovat do rozpoctu na rok 2025 ddstku 3,5
milionu korun, zbyvalici ddstka by pak zfrstala jako rezerva obce na b6Zn6m rictu

a v piipadd potieby by mohla bft na zdkladd rozhodnuti zastupitelstva zapojena do
rozpodtu v pii5tlm roce.

Nivrh na usneseni d. 03/1212024

,,Zastupitelstvo obce schvaluje zapracov6ni finandnich prostiedk0 zlet
minulfch do rozpodtu obce na rok 2025 a to ve vf5i 3.500.000,- Kd."

Starostka zahi4ila rozpravu k tomuto bodu a vyzvala piltomn6 zastupitele, zdali mA

ndkdo ndco k doplnEni ci jinyi pozmdfiovacf n6vrh. Zaane dopln6ni a ani jinli n5vrh
vznesen nebyl. Starostka nechala o piednesen6m n6vrhu usneseni hlasovat.

Pro: Dodkalov6, Roupa, Lepka, Hrdf, Dokoupil, Stan6k, Kov6i
Proti: -
ZdrZel se: -

NavrZen6 usneseni bylo schv6leno.

b) Schvileni rozpodtu na rok2025

Dal5i informace k projedn6van6mu bodu piednesl zastupitel lng. Martin Lepka.

Ndvrh rozpodtu v pi'rjmov6 cdsti vychAzi z piedpokladu daiovyich piijm0 a z dal5ich
piedpoklSdanlfch piijmr] obce v roce 2025. Ve v1[dajov6 d6sti pak poditd

s plSnovanymi zAmdry obce v oblasti investic a je zpracov6n na zdklade vyhodnocenl
rozpodtfr v uplynulfch letech.

V rozpodtu nejsou zahrnuty piipadn6 dotace. Zde zAleZi na tom, jake dotadni
programy budou vyhl65eny, o kter6 se bude obec uch6zet a samoziejmE, jestli se
podaii ndjakou dotaci ziskat.

N6vrh i6dneho rozpodtu obce na rok2025 byl zveiejndn na Uiednich desk6ch obce
od 22.11.2024,6im2 byla spln6na 15-ti denni z{konnf lhfita zveiejn6ni pied
projed n6nim zastupitelstvem.
V5ichni zastupitel6 m6li moZnost se s piedklSdanfm materi6lem s dostatednfm
piedstihem sezn5mit. Do dne5nlho dne nebyla uplatndna 26dn1 piipominka k tomuto
n6vrhu.

Celkovd je rozpodet navrhovdn s piijmy a vfdaji v celkov6 vf5i 12.757.000,- K6.

V rozpodtu budou pouZity finandni prostiedky z let minullich, kter6 zastupitelstvo
schvdlilo piedchozim usnesenim.

Nivrh na usneseni 6. 04/1212024

,,Zastupitelstvo obce schvaluje rozpoiet obce Sudice na rok 2025 ve zn6ni
navrhovan6ho rozpodtu. "

Starostka zahAjila rozpravu k tomuto bodu a vyzvala piitomn6 zastupitele, zdali mA

n6kdo n6co k dopln6ni di jinf pozmdnovacl ndvrh. Zaane dopln6ni a ani jinli n6vrh
vznesen nebyl. Starostka nechala o piednesen6m ndvrhu usneseni hlasovat.



Pro: DodkalovS, Roupa, Lepka, Hrdf, Dokoupil, Standk, Kovdi
Proti: -

ZdrZel se: -

Navrien6 usneseni bylo schv6leno.

Bod 6,.4: Obecn6 zlvazni vyhl6Ska obce Sudice o mistnim poplatku

za ulivilni veiejn6ho prostranstvi

N6vrh na usneseni d.05/1212024

,,Zastupitelstvo obce schvaluje Obecn6 zAvaznou vyhl65ku obce Sudice
o mistnim poplatku za uZivAni velejn6ho prostranstvi."

Starostka zahirjila rozpravu k tomuto bodu a vyzvala piitomn6 zastupitele, zdali mA

ndkdo n6co k dopln6ni 6i jinf pozmEiovaci ndvrh. Zaane doplndni a ani jinf n5vrh

vznesen nebyl. Starostka nechala o piednesen6mu nSvrhu usneseni hlasovat.

Pro: DodkalovS, Roupa, Lepka, Hrdf, Dokoupil, Stan6k, Kov6i
Proti: -

Zdrlel se: -

Navrien6 usneseni bylo schvileno.

Bod d. 5: lnventarizace majetku obce - piikaz starostky

Starostka obce dala piikaz k i6dn6 inventarizaci majetku obce ke dni 31 . 12. 2024
a piedloZila Pl6n inventur na rok 2024, ktenim sezn6mila piitomn6 s obsazenlm
jednotlivfch komisi a termlny inventarizace.

Nivrh na usneseni 6.06/1212024

,,Zastupitelstvo obce schvaluje plSn inventur za rok2024".

Piedsedajici zahi4ilarozpravu k tomuto bodu. Zaanedopln6ni a anijinli ndvrh vznesen

nebyl.

Pro: Do6kalov6, Roupa, Lepka, Hrdf, Dokoupil, Stan6k, Kovdi
Proti: -

ZdrZel se: -

NavrZen6 usneseni bylo schv6leno.



Bod c. 6: Poskytnuti individu6lni dotace SDH Sudice

Nivrh na usneseni 6.07/1212024

,,Zastupitelstvo obce schvaluje individuilni dotaci ve vfSi 10.000,- Kd pro SDH

Sudice za rok2024."

Piedsedajici zahi4ila rozpravu k tomuto bodu. Zaane dopln6ni a anijinyi nSvrh vznesen

nebyl.

Pro: DodkalovS, Roupa, Lepka, Hrdf, Dokoupil, Stan6k, Kov6i

Proti: -

Zdrlel se: -

NavrZen6 usneseni bylo schvdleno.

Bod d.7: Poskytnuti individu6lni dotace TJ Sokol Sudice ll.

Nivrh na usneseni d. 08/1212024

,,Zastupitelstvo obce schvaluje individu6lni dotaci ve vf5i 10.000,- Kd pro TJ

Sokol Sudice II. za rok 2024."

Piedsedajici zahd1ila rozpravu k tomuto bodu. Zaane dopln6ni a anijinyi n6vrh vznesen

nebyl.

Pro: Dodkalov6, Roupa, Lepka, Hrdf, Dokoupil, Standk, Kov6i
Proti: -

ZdrZel se: -

NavrZen6 usneseni bylo schv6leno.

Bod c. 8: Zfdost o spolufinancovini sociSlnich slu2eb

Z6dost o spolufinancov6nf Minim6lnf sit6 sociSlnich sluZeb okresu Blansko ze dne

9.10.2024. eastta je procentudln6 spoditani na zAkladd podtu obyvatel v [zem[.

Jihomoravskf kraj charitu financuje, ale chce, aby se podilely obce dle pravidel

spolufinancov6ni ze strany obci ORP Boskovice. Pro rok 2025 cinni 66stka

41,70 K6/obdan tj. 19.300,- Kd.

Nivrh na usneseni 6.09/1212024 
-

,,Zastupitelstvo obce schvaluje Z6dost m6sta Boskovice o spolufinancov6ni
Minimilni sit6 sociSlnich sluZeb na rok 2025 ve vf5i 19.300,- Kd a pov6iuje
starostku obce k uzavieni smlouvy o piisp6vku."

Piedsedajicizahiljilarozpravu k tomuto bodu. Zaanedoplndnia anijinf ndvrh vznesen

nebyl.

Pro: DodkalovS, Roupa, Lepka, Hrdf, Dokoupil, Stan6k, Kov6i



Proti: -

ZdrZel se: -

NavrZen6 usneseni bylo schv6leno.

Bod c. 9: Pachtovni smlouva k pozemku p.c. 449145

ZAmdr byl vyvd5en na UD dne 22.11.2024. Z6dost o pron6jem pozemku podal pan

Jakub Probo5t, Sudice 134.

Nivrh na usneseni 6. 10/1212024

,,Zastupitelstvo obce schvaluje propachtovini pozemku p.i,. 449145 o vfm6ie
4159 m2 panu Jakubovi ProboStovi, Sudice 134 za 0,25 K6/m2lrok."

Pro: DodkalovS, Roupa, Lepka, Hrdf, Dokoupil, Standk, Kov6i
Proti: -

ZdrZel se: -

NavrZen6 usneseni bylo schvAleno.

Bod 6. 10: Smlouva o ziizeni sluZebnosti mezi obci Sudice a Cetin
a.s.

Jednd se o uzavieni smlouvy o ziizeni sluZebnosti mezi Obci Sudice a spolednosti

CETIN pro uloZeni vedeni sit6 elektronicklich komunikaci v pozemclch vlastn6nyich

obcf Sudice.

V loflsk6m roce v zit(i 2023 jsme uzavieli Smlouvu o smlouvd budoucf o zYizeni

sluZebnosti, kde se CETIN zavdzal, Ze do Sesti m6sicfr od dokondeni stavby vyzve

Obec Sudice k uzavieni Smlouvy o ziizeni sluZebnosti. Ke smlouv6 je piedloZen

geometrickli pl5n. Nyni se jedn6 o druhou etapu realizace optickyich kabel0, kter6

prob6hla v tomto roce.

SluZebnost je sjednSna na dobu neurditou za ndhradu stanovenou znalecklim
posudkem, kteni zadlvl a platifirma Cetin. Obci bude uhrazeno 34.350,- Kd.

N6vrh na usneseni 6. 11/1212024

,,Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu o ziizeni sluZebnosti mezi Obci Sudice
a spolednosti CETIN a.s., Ceskomoravsk6 2510t19, Praha-Libefi."

Zaane piipominky a ani jinf n6vrh vznesen nebyl. Starostka tedy nechala o ndvrhu

usneseni hlasovat.

Pro: DodkalovS, Roupa, Lepka, Hrdf, Dokoupil, Stan6k, Kovdi
Proti: -

ZdrZel se: -

NavrZen6 usneseni bylo schvileno.



Bod 6. 11: Organizadni zdleiitosti obce

Rozpodtov6 opatieni

Starostka obce sezndmila zastupitelstvo s provedenlimi rozpodtovlimi opatienim 6.7

ze dne 7.10.2024.

Bod c.12: Diskuze a zAv6r

Piitomni byli sezn6meni s pozvdnkou na tradidni v6nodnl brusleni

30j22024 od 15:15 na ZS Boskovice.

Pan Kohoutek upozornil na praskliny ve vozovce v ulici u Klapu5r3r a

budeme ie5it.

kter6 probdhne

Simxfr. opravy

ZApis sestavil dne 11.12.2024, M. Hrdf

Ov6iovate16: Josef Roupa

lng. Martin Kovdi

Starostka obce: lng. Olga Dodkalov6 fr,h/oro'

,'tr


